
Vi ønsker at gøre mere for vores miljø. Derfor har vi øget fokus på genbrug og 
genanvendelse. Det har vi, fordi vi ikke ser affald som noget, der skal kasseres. 
Vi ser det som ressourcer. Det bliver vi nødt til, ellers er der ikke ressourcer nok til 
de næste generationer. Men hvis indsatsen skal virke, kræver det, at vi alle tager 
del i opgaven. Det kræver, at vi starter med os selv - for vi er dig og mig. Vi er vores 
børn. Vi er alle os i og omkring Svendborg. Og vi tager ikke bare. Vi gi’r igen.
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